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TIK Tennis og Padel 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 31. oktober 2023 

 

Tilstede: 
Erik Christensen  

Michael Frandsen 

Peter Schramm  

Simone Voergaard 

Inga Jensen  

 

Afbud: 

Peter Have 

Nicolas Vahman 

 

Dagsorden 

1. Meddelelser 

2. Status kontingent- og træningsindbetalinger 

3. Nyt design på hjemmeside - status 

4. Indendørs baner 2023/24 - status 

5. Vintertræning 

6. Nyt fra Padel 

7. Arrangementer 

8. Evt. 

9. Kommende møder 

 

 

Ad 1: Meddelelser 

Klubhusudvalget har gjort os opmærksom på, at det udendørs glasskab er utæt. Det 

må meget gerne blive fjernet, da det ikke bliver brugt. Det samme gælder den gamle 

turneringspavillon, som står i skuret.  

Vi er blevet spurgt, om vi stadigvæk har venskabsklubber i Hamburg og Sverige. 

Det mener vi ikke, at vi har. 

De udendørs bænke trænger til maling. Simone kontakter Søren, TIC. 

De skæve fliser udenfor klubhuset skal lægges om, og muligvis gælder det også de 

øvrige fliser. Desuden skal træerne ud for klubhuset beskæres, hvis de ikke skal øde-

lægge taget. Inden der kan sættes noget af dette i værk, skal Søren, TIC, have en 

gennemgang af kommunens folk. 

Skabe til boldkanoner og kost til de indendørs baner er på vej. 

Det er fortsat usikkert, om og hvornår vi får nyt gulv i tennishallen. 

  

Ad 2: Status kontingent- og træningsindbetalinger  

Overordnet ser økonomien fornuftig ud. Den aftalte plan om balance mellem udgif-

ter og indtægter til træning ser ud til at holde. 



Vi skal fremover sikre en betalingsløsning, der er enkel at administrere, og at tidsfri-

sten for betaling overholdes. Lige nu ser det ud til, at der fortsat mangler betaling for 

træning.  

 

Ad 3. Nyt design på hjemmesiden - status 

 Det ser godt ud, men der er brug for nogle justeringer. 

Justeringer/rettelser kan sendes til Inga, som sammen med Peter H. og Peter S. føl-

ger op. 

 

Ad 4: Indendørs baner 2023/24 – status 

 Flg. indendørs baner er ledige: 

 Mandag, bane 1 og 2, kl. 21-22  

Onsdag, bane 2, kl. 20-22 

Erik sender besked til vores medlemmer. 

 

Ad 5: Vintertræning 

 Kører efter planen, fungerer godt. 

 

Ad 6: Nyt fra Padel 

 Pt ingen nyheder. 

 

Ad 7: Arrangementer den kommende vinter 

Vi har 3 senior turneringshold, men vi har desværre været nødt til at trække 2. divi-

sions holdet pga manglende tilslutning her i vinter. 

Vi overvejer et arrangement med skumtennis i det nye år. 

 Der er TIK Pokalfest den sidste lørdag i januar. 

  

Ad 8. Evt: 

 Vi vil gerne satse på at åbne de udendørs baner medio april til foråret. 

  

Ad 9: Kommende møder 

Næste møde bliver tirsdag den 30. januar kl. 19. Vi holder mødet hos Simone, Mark-

vangen 32. 

 


